

## résidences immobilier

Nichée au cœur d'un terrain arboré de 2000 m² à Grasse sur l'ancien domaine de Rothschild, cette somptueuse demeure Art Déco des années 1930 offre une superficie de 280 m² habitables répartis sur trois niveaux, alliant charme intemporel et confort moderne. Entourée de restanques plantées d'essences méditerranéennes, cette propriété séduit par ses espaces généreux et ses vues imprenables sur la mer.Dès l'entrée, le rez-de-chaussée dévoile une suite parentale composée d'une chambre lumineuse, d'une salle de douche et de toilettes séparés. Un charmant boudoir complète cet espace, pouvant servir ...

Nestling in 2000 m² of wooded grounds on the former Rothschild estate in Grasse, this sumptuous 1930s Art Deco residence offers 280 m² of living space over three floors, combining timeless charm with modern comforts. Surrounded by terraces planted with Mediterranean species, this property is captivating for its generous spaces and uninterrupted sea views. As soon as you enter, the ground floor reveals a master suite comprising a bright bedroom, shower room and separate toilet. A charming boudoir completes this space, which can be used as an office or transformed into an additional bedroom as ...

## **CARLTON INTERNATIONAL**

1119 route de la Colle - 06570 ST-PAUL-DE-VENCE











